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PREDSEDSTVO
OK SZDL

Slabo
pripravljeno
gradivo SIS

Tudi predsedstvo OK SZDL je razpravljalo o
tem »paketu« planskih dokumentov. Sprejelo je
pripombe sveta za družbenoekonomske odnose
razvoj in planiranje ter pri tem izpostavilo še
posebej ugotovitev, da je potrebno delegatski
skupščini konkretno pojasniti potek usklajeva-
nja končnega besedila predloga družbenega do-
govora z dejanskimi možnostmi. Treba je torej
razložiti tehtne vzroke za upoštevanje oziroma
neupoštevanje posameznih predlogov h konč-
nemu besedilu oziroma na osnutek le-tega.
Opozorjeno je bilo tudi, da celotno gradivo v

temeljih še vedno ni popolnoma usklajeno z
razpoložljivimi sredstvi, saj v teh dokumentih
nepokritih investicij ne sme biti. Poleg nekaj
povsem konkretnih pripomb - izdvojimo naj
samo dve - in sicer glede prispevne stopnje v
požarni varnosti je treba spremljati, kako se ta
sredstva koristijo, gasilske brigade pa bi kazalo
po možnosti vključiti v enote civilne zaščite ter
drugič, da je treba dopolniti predlog družbenega
dogovora v tistem delu, ki zagotavlja materialne
pogoje na področju kmetijske dejavnosti v smi-
slu poenotenja kriterijev za stimuliranje kmetij-
ske proizvodnje, pa velja poudariti še eno ugo-
tovitev. Ta se nanaša na zasnove povzetkov
predloga samoupravnih sporazumov SIS. Ne sa-
mo, da ti povzetki ne vsebujejo tudi nekaj po-
vsem umestnrh pripomb k osnutku, gradivo
ostaja nestrokovnjakom v podrobnostih popol-
noma nerazumljivo in glede na obsežnost tako
ostaja tudi neprebrano in »neprediskutirano«.
Pa še to, povečanja posameznih družbenih de-
javnosti ne ustrezajo dogovorjenim prednost-
nim smerem razvoja v Ljubljani. Samo primer:
šolstvo je v predloženem gradivu zastopano z
rastjo 19 odstotkov, kultura pa kar z 41 odstot-
ki. . . . - . •


